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HalEHEDN en ENED

Het loopt niet storm qua reacties. Alleen St. Maarten zag 1k....begegrijpelyk.

1k sprak net crisisadviseur CAS van de vertegenwoordiger. Punten die besproken zijn:

- byjstandsverzoek van PM SMX gisteren is niet volgens de correcte lynen gegaan. Had via BZK gemoeten. Daar 1s SMX o

gewezen. Ook op het feit dat de lijst niet realistisch en correct was. Er wordt gewerkt aan een meuwe lijst samen metBEY
op Saba. Ik heb gemeld dat wij zowel in NL als in de regio proberen beschermingsmateriaal te regelen, maar dat het

overal ingewikkeld ligt. Afgesproken dat hij de bijstandsverlening verzoeken in de gaten houdt zodat het formeel goed loopt.
BZK doet KR-zaken wij Caribsch NL, maar moeten de lijntjes goed houden.

- Ook hij 1s zich bewust dat we de zaken vooral in Koninkrijkszaken moeten oplossen, omdat andere landen vooral voor

zichzelf zorgen.

-

op SMX [EE I ” trclcken ze aan] omdat hij daar een goede naam heeft.

Maar dan creeer je een ander probleem op Curacao. Je zou hoogstens kunnen denken aan een beperkte periode dat

vanaf St. Maarten werkt voor het netwerk.

- Er 1s ook al verzoek SMMC richting Curacao gegaan om over capaciteit te praten. Daar is 1m eerste mstantie negatief op
gereageerd, omdat SMX nooit zou reageren op andere verzoeken. [JENEZMdenkt dat als het echt nodig is dat ze dan wel mee

werken. Ik heb hem gemeld dat jij alle ziekenhuizen hebt gemaild in cc) JERE caf aan dat het verstandig zou zijn
om IMSAN ook mee te nemen omdat ze bij BEd behulpzaam zouden zijn.

- heb gemeld dat we wat betreft 1solatiecapaciteit voor Statia en St. Maarten voorzieningen Hospitainer mogelijk een

oplossing kan bieden.

- heb hem gevraagd wat Defensie kan doen als we op zoek moeten naar medisch personeel. is wat

sceptisch over hospitainer oplossingen oa als je geen personeel hebt.

Wat moeten we komende dagen doen:

- beschermingsmiddelen traject voortzetten
- ziekenhuis VC moment prikken
- call met regelen
- Hospitainer oplossing verder brengen.EEE on oct er nog naar kijken (maar heb indruk dat ie het niet

serieus neemt vanwege de kosten). Vraag 1s of SG wat wil doen met St. Eustatius. BZK Hospitainer tent voor St. Maarten

laten witzocken?

Groet,
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Onderwerp: Voorbereiding op Covid-19

Beste collega’s,
De afgelopen weken/dagen zijn we in alle landen van het Koninkrijk druk met de wereldwijde Covid-19 problematiek. In

Nederland en St Maarten zijn er inmiddels besmettingen. De afgelopen weken zijn er via het IHR-netwerk (gecoordineerd
door het RIVM) dagelijks contacten geweest met de diensten publieke gezondheid in Caribisch Nederland en van de landen

van het Koninkrijk. Die contacten waren er vooral gericht op voorbereiding op eventuele besmettingen.

Door de situatie in Nederland en St. Maarten komen we nu meer in de fase dat we ons meer moeten voorbereiden op een

situatie dat er zich besmettingen voor doen en hoe we de zorg dan organiseren.

Wij denken vamuit de directie Zorg en Jeugd Caribisch Nederland/VWS dat het belangrijk is dat we op korte termijn een VC

organiseren over hoe de ziekenhuizen op Curacao. Bonaire, Aruba en St. Maarten met elkaar samenwerken. Er is op de

eilanden beperkte capaciteit en onze inschatting 1s dat wanneer er Covid-19 patienten zijn die intensieve ziekenhuszorg
nodig hebben dat we dan op de capaciteiten binnen het Koninkrijk zijn aangewezen en uitwijk mogelijkheden naar andere

landen beperkt zullen zijn.

Ik zou het op prijs stellen als u mij informeert wie het contactpersoon van uw ziekenhuis voor een dergelijke VC is.

Met vriendelijke groet,

Ministerie VWS

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)


